



AQUANET
BERLIN BRANDENBURG



SAVE THE DATE AIRPORTSEMINAR

11th AND 12th OCTOBER 2017
INTER AIRPORT EUROPE
MESSE MÜNCHEN

Water Management at Airports

infrastructure, stormwater, de-icing and surface water

www.aquanet.berlin

organised by VFW e.V. & AQUANET

SAVE THE DATE AIRPORTSEMINAR

Bilingual in German and English

AQUANET – the water network of the capital region Berlin-Brandenburg offers a 2-day airport seminar regarding water management at airports. The seminar offers a platform for exchange of knowledge and experiences. An airport tour will round up the presentation programme. Representatives of environment and water management from industry and trade, engineering companies, local authorities and operators of airports and sewage plants are cordially invited. The main topics of the seminar will be: infrastructure-, stormwater-, de-icing- and surface water management.

The seminar will take place in Munich on 11th and 12th October 2017 at the inter airport europe 2017.

You would like to submit a presentation? We look forward to receiving a short abstract of your topic by 30th April 2017.

AQUANET – das Wassernetzwerk der Metropolregion Berlin-Brandenburg veranstaltet ein 2-tägiges Airportseminar zum Thema Wassermanagement auf Flughäfen. Experten tauschen Wissen und Erfahrungen im Bereich des Wassermanagements auf Flughäfen aus. Das Vortragsprogramm wird mit einer Flughafen-Besichtigungstour abgerundet. Wir laden Vertreter aus Umwelt- und Wasserwirtschaft, Industrie und Handel sowie Ingenieure, Experten und Flughafenbetreiber herzlich zu diesem Seminar ein. Die Themenschwerpunkte des Seminars sind: Infrastruktur-, Starkregen-, Enteisungs-, sowie Oberflächenwassermanagement.

Die Veranstaltung wird im Rahmen der inter airport europe 2017 am 11. und 12. Oktober in München stattfinden.

Sie möchten einen Beitrag einreichen? Wir freuen uns auf Ihre kurze Themenvorstellung bis zum 30. April 2017.

11th AND 12th OCTOBER 2017 INTER AIRPORT EUROPE MESSE MÜNCHEN

partner

LAR
PROCESS ANALYSERS AG

Landschaft
planen + bauen

 **KOMPETENZ IN SACHEN
REGENWASSER.
INGENIEURGESELLSCHAFT
PROF. DR. SIEKER MBH**

AQUANET – Airportseminar 2015



Participants of the Airportseminar 2015



Excursion: soil filter plant at SXF Airport



Participants at BER-Terminal

www.aquanet.berlin

www.aquanet.berlin



Senatsverwaltung
für Wirtschaft, Energie
und Betriebe

be  **Berlin**

 **Berlin** Partner
für Wirtschaft und Technologie

The project is financed in equal shares by the Land of Berlin and Federal Government under the community task "Improving regional economic structures".



AQUANET
BERLIN BRANDENBURG

AQUANET
c/o MARTIN Membrane Systems AG
Friedrichstraße 95 | 10117 Berlin
tel.: +49 30 2248 8909
wengler@aquanet.berlin



Find us on
Facebook